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#FERIĆ: PROMIJENILA SE POLITIČKA KARTA ISTRE, A 30. ĆE SE PROMIJENITI JOŠ VIŠE

- HVALA VAM, IDEMO GRADITI FER ISTRU, ISTRU JEDNAKIH ŠANSI#

- Zahvaljujem svim biračima koji su nam ukazali povjerenje u Umagu i cijeloj Istri. Ovo je veliki

uspjeh Danijela Ferića koji ide u drugi krug izbora za župana. Tome smo se nadali i vjerovali, to

je još jedna potvrda da se isplati biti uporan i dosljedan. Politika IDS-a je doživjela najveći poraz

do sada u ovih 30 godina. Bio sam jedini gradonačelnik koji nije iz IDS-a, a sada će nas biti tri.

Nakon drugog kruga biti će 15 do 18 općina u kojima ta stranka više neće biti na vlasti. Dobiti

gotovo 20 tisuća glasova manje nego na prošlim izborima a to proglasiti pobjedom, kao što je

napravio IDS, govori samo za sebe. To je poraz neovisno o tome što PR postrojbe govore

drugačije, a nakon toga mediji to prenose.

To je poraz, veliki poraz te stranke i njihove politike oko Kaštijuna, koncesija koje su pokušali

nametnuti, neuređenih plaža i koječega drugog, rekao je predsjednik istarskog SDP-a i novo-

stari gradonačelnik Umaga Vili Bassanese u uvodu konferencije za novinare. 

Bassanese je pozvao šutljivu većinu građana Istre, njih više od 65 posto, da u idućem izbornom

krugu da izađu na birališta jer se upravo na lokalnim izborima odlučuje kako će se odvijati

većina njihovog života naredne 4 godine, hoće li i na koji način imati zadovoljene svoje potrebe

u svojim mjestima, kvartovima i gradovima. 

- Danas nema više straha u Istri, ne trebaju se ljudi više bojati za svoja radna mjesta. Neka

izađu na izbore i glasaju po savjesti, a veća izlasnost bi i nama koji se bavimo politikom dala

legitimet i značila bi uspjeh. Za sve nas, neovisno tko pobijedi, istaknuo je Bassanese.

Ferić: Hvala vam na potpori i povjerenju - idemo graditi fer Istru, Istru jednakih šansi

- Kao što sam i govorio u kampanji  - 16. 5. promijenila se politička karta Istre, a 30. će se

promijeniti još više. Promjena je spora, ali dostižna i siguran sam za dva tjedna da će i Pazin

izabrati novu vlast. Vjerujem da će većina građana Istre reći 'NE' štetnoj politici Borisa Miletića

koji je u prvom krugu dobio čak 18 tisuća glasova manje od V. Flege na prošlim lokalnim

izborima za župana.

Ono što je dobro i što je izvjesno je nova slika Gradskog vijeća Pule i činjenica da je dosadašnji

dogradonačelnik iz redova talijanske zajednice Fabrizio Radin izgubio izbore za drugi mandat.

IDS evidentno plaća ceh svih promašenih politika, to govori o štetnoj politici koju su Radin i

Miletić vodili u gradu Puli, o svim onim aferama. To što IDS u Gradskom vijeću Pule više nema

većinu je  iznimno važno za političku higijenu najvećeg istarskog grada. 

Hvala vam na potpori i povjerenju - idemo graditi fer Istru, Istru jednakih šansi. U preostala dva

tjedna kampanje ponovo ćemo obići Istru i pokušati doprijeti i do onih građana do kojih sada

nismo stigli kako bi im predstavili svoj program ali i rezultate dosadašnjih SDP-ovih načelnika i

gradonačelnika koji su na ovim izborima, ne slučajno, zadržali upravljanje u svojim općinama i

gradovima u kojima birači znaju da se bolje, jeftinije i kvalitetnije živi uz puno veću kvalitetu

javnih usluga - besplatnih vrtića, većih socijalnih davanja, dovoljno mjesta u domovima za

starije, naglasio je SDP-ov kandidat za župana Danijel Ferić koji je u prvom krugu dobio 22

posto glasova birača.
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Na pitanje novinara očekuje li potporu svih drugih stranaka u drugom krugu Ferić je naglasio

kako će razgovarati sa svima, ali nikoga neće vući za rukav. Bassanese očekuje potporu 'svih

razumnih ljudi u Istri'.

Na pritužbe građana o gužvama na biralištima, pogotovo u Puli, Bassanese je rekao kako je

broj mjesta za biranje bio očito nedovoljan što je DIP pravdao epidemiološkim mjerama. - U tom

slučaju su se biračka mjesta mogla organizirati, gdje je moguće, u većim prostorijama i

dvoranama ali na to ne možemo utjecati. (iPress)   
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